
Zf pisnica E. 612015 zo zasardnutia
obecn6ho zastupitel'stva vo Vel'kfr:h Kostol'anoch

konan6ho diia 30. septembra2tOl!i, o 18.00 hod.

Podet poslancov OZ:9
Podet pritomnych poslancov: 7

Rokovanie obecn6ho zastupitel'stva otvoril a virlclol Mgr. Gilbert Li5ka, starosta obce.
Kon5tatoval. Le na rokovani obecn6ho zastupitel'stva sa zfdastnila nadp,olorridnii viidsina
p o sl ancov ob ecneho zastup itef stva a. r,yhl d s i I roko van ir: za uznftSani as c,hopn6.

Program rokovania:

1. Otvorenie rokovania
2. Kontrola overenia z6pisnice z predo5l,5ho zasadnutia
3. N6vrh na overovatel'ov ziipisnice zo zasadnutia
4. Vol'ba nSvrhovej komisie na rnyrok uznese:niir
5. Prerokovanie monitorovacej spriivy
6. Prerokovanie n6vrhu PHSR
7. Informdcia o priebehu vystavby kanalizircie
8. Prerokovanie dohodl, o spr6ve majetl<u mt:dz:i obr;ou a ZS
9. Spr6va zo zasadnutia komisie pre kultfru, Sport a soc,i6lne ziileliLostt

10. Spr6va zo zasadnutia kornisie stavebnej. by'tovej a ZI'
11. Vyhodnotenie kultrirnej akcie l lemese,lnicky jarmok 2015
12. Schvalenie n6jomn6ho vzt'ahu pre n6jomnikrx bltovych domov
13. Navrh na odvodnenie bytovych domov na ul Mierovei
14. Prerokovanie platu starostu obrle
15. Prerokovanie sprdvy o hodnoteni Novy jarJrovy zdroj v lokalite Jaslov'sk6 Bohunice
16. Opiitovnd prerokovanie Zadosti Moniky S.tachor,'ej, Pharm.Dr., Tmavsk6 cesta 33J,tt1.4,

Vel'kd Kostol'any o odpredaj drasti parcely t,.9212 v k.ri. Z6kostol'any
17 . Ziadost' Marcely Fodranovej, J. t{olleh o 178176, Vel'ke Kostol'an.y' o odkirpen.ie

pozemku vo vlastnictve obce
18. liadosf f'ennis Clubu Vel'kd K.ostol'an1'. likolska 5, o pren6jorn s,aly domu kurltfry
19. Ziadost'DHZ Vel'kd Kostol'an'y <l osadenie dopravn6ho znadenia natyjaz,rJ,hasidsky'ch

vozidiel
20. Ziadost'DHZ Vel'ke Kostol'an'y o vybudo'vanieniijazdu na chodniku pred buclovou

Hasidskej zbrojnice Vel'k6 Kos;tol'any na ul. M.R Stel'anika
21. Ziadost'Mareka Hadvigu, Vetern6 55;ll2g,Iirakovanv o schvdlenie umiestne,nia

reklamne-j tabule na budove vo v'lastnictver otrce na ul. C. Majernika d. 56:ill
22. Ziadost' Miroslava Dovidica, Sportovii 66igl2, Ve:l'ke Kostol'any o odkanzLlizovanie:

povrchovych v6d na Pie5tanskei ulici vo \/e['kych Kostol'anoch
23. Zru5enie uznesenia (,.312015 b,cd Bl14 a (,. 2,'201ii bod B/3
24. Prerokovanie kripy pozemku do vlzLstnictva obce od Jozefiny Adamovej,6. aprila

362128. Vrbove



25. Ziadost'Tom65a Diiu a manZelky Ev1', J. Holldho 139133, Vel'kd Kostofany o
odkripenie dasti pozemku p. (,.6,11

26. Ziadost'Michala Nestesa a manZelkl, Ann.1,, Z6kostolsk6259l44, Vel''k6 Flostol'any o
odkripenie dasti pozemku p.d. '92

27. Prerokovanie n6vrhu spolodnosti Supa technik.a. ri.r.o." I{olleho 164,'Vel'kd Kostol'any
na pren6jom verejn6ho osvetlenia v ar:e6li byvaldho 'y'ysielada

28. Prerokovanie n6vrhu spolodnosti Alaores, s.r.o. o usporiadanf funkcnlrch pldoh v
r5mci pripravovanej zmeny fzemn6ho pld.nu r,'lokalite byvaldho Vysielada.

29. Prerokovanie stavebnej akcie r,lystavba oponrd,ho mfra a asan6cia garitLe na pozerLku
p.d. Vel'k6 Kostol'any

30. Ziad,ost'MS, P. Jilemnickdho'74136, Vel'kd Kostol'any o prendjorn priestorov v burl,cv'e
MS na kniZkovri dinnost'

3I. Ziadost'Angeliky Hovorkovej, bytom P. Jilernnick6ho 746134, Vr:l'k6 Kostol'any o
poskl'tnutie priestorov domu kultfry

32. Prerokovanie predloZenia spr6r'y o dinnosli Asocilicie v pom6hajiicich prc,fesi6ch
33. Informdcia o poruchdch na kanaliz6cii
34. Diskusia
35. N6vrh uznesenia

Rokovanie:

1 .
OZ schval'uje n6vrh programu rokovania.

Za: J
Proti: 0
ZdrLalsa:  0
Podet poslancov pri hlasovani:7

2 .
Overovatelia z6:pisnice z predchftdzajrice,ho zasa.dnr:tia Michal Podolan zr Br;. T'ornliS
Ondr65ik kon5latovah, Le zitptsnica bola napisand v stlade s rokovanirn.

3.
OZ schval'uje n6vrh overovatel'ov :z6pisnice zasadnutia v zloLeni: Jo;lef Orihel a Ing. Peter
Jelu5.

Za: J
Proti: 0
Z d r L a l s a . 0
Podet poslancov pri hlasovani:7

4.
OZ schval'uje n6vrhovti komisiu na r,yrok tznesenia v zloLeni: Ing. l,ucizr I)uranov6 a
Michal Podolarr.



Za: l
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasovani:7

"OZ 
n"ri"na vedomie monitorovaciu spr6vu k 30.6.201 5.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa 0
Podet poslancov pri hlasovani:7

6.
Bod programu k schval'ovaniu PHSII Obce Vel'k6 Kostol'any na roky :2015; - 2025 bctl
stiahnuty z programu rokovania. Pritornny Jrost' na zasadnr-rti obecndho zastupilel'stva,
zitstupca spolodnosti Alacres, s.r.o. llubomir Bejdrik vzniesol poZiadavku doplrrit'do n6r,rhu
PHSR skutodnosti vyplyvajuce zo v;zniknutia n,rvej z6ny v areiir byvaldho Vysrielada.

Obecnd zastupitel'stvo poZiadavke vyhovelo.

7.
Starosta obce opiitovne informoval poslarrcov OZ c> pol,radujricej vysta','be kanillizdcie v
obci. Po geodetickom vytydeni stav1b1,, bolo zisten6, Ze hlavnAtrasa uloZenia p,otruLbia.le na
pozemkoch vo vlastnictve obce, ktor:e ale v1'uZivajiL otrcxania ako svoju predzithradlku s
vysadbou (r,ysadene stromy a kry a postavene via:rdy do domov). Okrenr toho sa na
predmetnych pozemkoch nachfidzali plyrurve skrine s hla.r,nymi uzixermi ply;nu. l)bdania s
r,lrkopovyrri pr6cami na vysadenych poze:rnkoch nesuhlinsia a maju k projel<tu negati.vne
stanovisko. Dod6vatel' preto po konzultdcii s otrdanmi navrhoI odchylku \,' trztse.
umiestnenim potrubia do rniestnej k,omunikdcie. Zmen.y,saL tykaju ulic Mierov6 a t. Stura. V
tomto pripade bude mat' zmena dosah na cenu w-stavby. nakol'ko trude pot:rebnd rez,anie
asl'altu, wbriranie dasti cesty a spiitnL6 irprava asfaltovanim.
Na ulici Hlbok6 bola dast' stoky' navrhnrutd rr trase hlavn6ho vodovodu O.' ,u,t1.,u51<r/ch
Bohunic a hlavn6ho rozvodu vodovodu obc,e.
Vy5ka odpodtov je -44 564 Eur s DPI{, vy5ka pripodtov je +172:,98'+ Eur s DPF{. V
sudasnoti obec komunikuje s prac,c\/nikrni ministersl.va Zir,'otneho prostrediil o moZnosti
prefinancovania aspoi dasti vzniknul.ych finandnlrch ndkladov. Po predloLeni ii,iadosti o
odsrihlasenie zmien a n6slednom stanovisku zaslanorn z riadiaceho orgzinu bud,e stzrrosla
informovat'O2..
Dalej starosta obce informoval. i:e pocll'a nariadenia VtLp SR j,: rnoZni! poZiadat' o
preplatenie faktur za stavebn6 pr6ce len do konca septomtrra 2015. Faktriny'po912015 sa do
konca roka 2015, ked'Ze kondi programovacie obdobie, p.replatit'nebudir,Jat'. Ich opzitr.r.,zne
preplatenie bude moZne aLv roku 2016. V sridasnosti L,oli zaslan6 Ziadosti o platbu vo vySke
2194 800 Eur. Celkove naklady stavby sf 3 200 000 lrur. Rozdiel medzi celkovou cenou a
poZadovanym predfinancovanim je 405 200 Eur. Tieto prostriedky rnusi uhradit' obec zo
svojho rozpodtu a ndsledne v roku 2016 pct;Liadat' o ich refund6ciu.
Odbodky k rodinnym domom sri z vel'kej dasti zreali;zoviln6. Na zasadnutiOZ v rirli 11015
poslanci navrhli, aby sa postavili odbodky trj k pozemkom, ktor6 by v budircnosti mohli naat'



stavebny charakter. Tieto odbodky ako aj odbc,dky k <lomom, ktord boli p,oslsvend po roku
2011, z ktorymi projekt v tej dobe nepodital, budri fjnancovane z vlastnych prostriedl<ov
obce. Obec mohla Liadat' o dot6ciu na oclkanalizovanie len v pripade jestvujfcich dornov.
Dod6vatel'stanovil priemernf cenu rza lrn odbodky vo vy5ke 180 Eur:iDPH.
Na zasadnuti OZ bol pritomny stal'byvedirci dod6vatel'a stavby kanali'zdcie Irrg Ntilan
Klinga, ktory odpovedal na otinky poslanc,ov lykajticich rsa zmien v trasovani potrubia ako
aj technick6ho rieSenia.

OZ berie na vedomie inform6ciu starostu obce o wstaLvbe kanalizdcie v obci.
OZ navrhlo stretnutie s projektantom a stavbyvt:dircim.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasovani:7

8.
OZ schval'uje podpisanie dohody o sprdve rnajetku medzi obcou a 23. OZ', Liada doplnit' do
dohody bezodplatny prevod majetku do spr6ly a vyiarJrerrie ridelu, na ktorry sa v srf<iasnosti
pozemky vyuLivaji.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa: 0
Podet poslancov pri hlasovani 7

9.
Sfdasny predseda a dlen kornisie pre kultriru, Sport a soci6lne ziieLitosti Par.el l{ambalek
informoval OZ o priebehu zasadnutia konrisie. Z d6r,odu nedinnosti a zlej komuLnik6cie s
byvalou predsednidkou kornisie D6iiou Kra"mmer odvolali dlenovia komis.ie predsednidku z
funkcie, zvolili nov6ho predsedu kornisie il podali n6'v'rh na odvolanie Dii5i llrammer r1j z
dlenstva v komisii.
K preditanej z6pisnici sa vyjadrila .Ddia Flrarnme:r. ktor6 pove<lala, Le s kornisiou
komunikovala a pripravovala prograrn jarrnoku. Nesuhlasila s tvrdenim ostatnych dlerrov
kornisie. Dal5i dvaja dlenovia komisie l-orrL65 Ondr65il< a Michal Podolan verejne pot'vldlili,
Ze kornunikdcia s byvalou predsedniikou Lrola zIa a rutvedeli o programe a ani firrancovani
jarrnoku. Byval6 predsednidka sa pritala, rli. jej poslali poirv6nku na krorej ma;[a b1'f irda.jne
odvolana (pozr,'6nku na stretnutie komisie poslal -jeden z rllenov kornisie r,Setllyrn dlenom).
Tvrdila, Ze pred jarmokom bola riadne ;zvolanii komisia. Poslanec a r;len kornisie pre
kultriru, Sport a soci6lne ziieLitosti Michal Podolan namietal, Le D6:\a tlrzrmmet: mu
nevedela podat' k programu jarmoku ani k jeho financovaniu odlroved'. Dalej Michal
Podolan povedal, Le tam boli viaLceri pr>slanci a nebolo to zasaclnutie komisie. D;65a
Krammer vysvetlila, Le ako predsednidka komirsie m6Ze na komisiu zr,'olat'kohoko,l'r,ek. .kto
bude prinosom pre danf vec a m6Ze to byt' aj polovica c'bce. Povedala, Ze prrogram rnala
pripraveny, musela ho odkonzultovaLt' so staroslonr obce a aZ potom ho mohla dat' ostat.nym
poslancom. Pred 24. augustom sedela so staroslom. ktory povedal. Le na sl<upinu FIex nie je
dostatok f-rnancii. Dalej povedala" ;Ze starosta obce na poslednri chvil'u odmietol podprisat'
zmluvu na sk.upinu Hex. Starosl.a preru5il D65u Krarnmer a rrvsvetlil, '2e,, byrzalej



predsednidke eite v jrili povedal, Ze pokial' nebudf finandn6 prostriedl<y rLa vystfpenie
kapely, zrnluvu nepodpi5e. S pripornienkou [,stupila Gabriela H6jekov6, ktorej s,a dirtklo
akym spdsoborn D65a Krammer reaiguie na pracovnikov obecn6ho uradu. fipytala sa jej, lcde
je 200 Eur ktord jej pokladnidka odovzdaizr ako z6lohu na letny t6bor, ktory seL napokon ani
nerealizoval. D65a Krammer povedala, aby jr;j danri spreneveru d,okfnali. litarosta 66ce
potvrdil, Ze pol<ladnidka Mdria Gulol'a odovzdala v priebehu jrila DiiSi F.ranuner penrLa"ze,
ktore sa mali do konca mesiaca jirl ztidtovat' aft:bo vrhtit' do pokladne obce. DdS:r K.ranLrner
potvrdila, Ze v jrili dostala ziilohu na dot6ciu VIJC na letny t6bor. Ked'Ze nevedela dolii:dy
sa bude rekon5truovat'priestor domu kultfry, nedovolila si vopred minut'peniaze. rliabrieia
H6jekov6 vystupila a povedala, Ze peiaLn| ziJoha saL musi vyfdtovat' drl konca rnesiaca.
D65a Kratnmer sa ozvala, predo jej ;zalohu teda nestrhli zo mzdy uZ v iirli, ale aL v iauguste.
Gabriela Hdjekova napisala D65i Kr:arnmer tri textovd sprdvy, aby pri5la na obecn.y rirad a
dala veci dopor:iadku, ani raz v5ak nepri5la, pritorn ostatnf obviiujri p,racc,vnidk)' ,clbecn(lho
uradu, 2e s D65ou Krammer nekomunikujri llkon5mlia obce elte raz vT,zviz)g D6Su
Kratnmer, aby vysvetlila, l<de peniaze sir. D65a k.rarnmer opzitovne por.edaler" ie si
pracovnidka obecneho irradu mala or1 nej pcniaz:e pytat'. Nra to ekon6mka znova odpoveclala,
Le peniaze od nej pytala niekol'kol.rriit. DriSa l(rammer povedala. ze d,olaciaje na delnj
t6bor a tak rn6Ze tieto peniaze pouLil' e5te aj poJas jesenny'ch alebo zirnnyc:h prirzdmiur. Diisa
Kratnmer tvrdila, 2e sa stala nepohodlnou a tatri sa jej musel obecny txadzbavrt'.2',,itsttrpca
starostu Pavel Hamb6lek povedal, ie na,letny t6bor p,)vodne byval| predsednidka korrrisie
Liadala od obce 6000 Eur. Dalej tvrdil, Ze preclseclrridka nedodrZaia, dr) bolo r, lrldne a
ignorovala komisiu. Gabriela Hrijekovzi sa opytala DdSi Krammer, kol'ko peiazri clostala aLko
sponzorsky dar na zorganizovanie jrarrnoku. Dzi5a Krammer tvrdila, Le zbierala peniazr: na
skupinu Hex. Potvrdila, Le pwy dal sponzorsk.l, penizrze Miroslav Maco - 2(10 F)u.r, ktory
povedal, Le 2. septembra mu D65a llrammer telefonovala. di tie peniaze nr6Ze pouiiit' aj na
niedo in6, ked'Ze skupina Hex nebude v1,s1Lltrr.r,'. Na to sa ozval Pavr:l Hamb,6lek, Ze Dii5a
Krammer zavhdzala, pretoZe sponzorsk6 peniaite rnali byt' urdend vyludne, na jarmok a rnie
ine ridely. Gabriela Hrijekovri vysvel.lila. Ze v defi kedl'prebrala peniaze od, sponzora, rnala
vystavit'prifmovy pokladnidny doklad. D6i1a Krammer sa ozvala, Le chce konedne 1tor,'eclat'
svoj ndzor a tvrdila, Ze ked'dostala rrcl Mir:<>slava Maca sponzorske peniaze, povedal jej, Le
ich d6va ako sukromn6 osoba, nakol'ko s tym jeho manZelka nesrihlasi. Spvtala saposleLrLca
Miroslava Maca, aby potvrdll, 2e je to tak. Poslanec lv{iroslav Maco podl'a slov DaSi
Krammer povedal, Ze ako naloLi s i.v-rni prenia;rmi je jej vec. D65a Kramrner potvrdila, Ze
Marian Michalik jej dal do rrik 50 Eur. D55a Krammer d'altej tvrdila, Zr: d'al5ich 12tl(l Eur je
v darovacich zmluv6ch. Pavel I lamb6lek objasnil. iLe ii,iadne zmluvy neboli z:c, str.an),
sponzorov podpisan6, potvrdili to aj podrrikate,lia. Starosta obce povedal, Le nepoclpisra"na
darovacia zmluva je neplatn6." Zdstupca stalostu vyzval DILSu Kramme.r, aby sa sprrirzala ako
obdianka obce a nerobila zle. DaSa K.rammer potvrdilzr, 2e'znluvy boli preprosla.nd starostovi
obce 2J. augusta 2015. (D65a Kram.mer poslala. elektronicky zrnluvy r;tarostovii {rbce, ktord
mali rie5it' sponzorstvo na skupinu .Hex na jarmok fii 2i'. augusta 2015, kedy vSak trolo
pravdepodobn6. Ze skupina Hex r, 'ysrlupovat'nebucle. Bolo to teda deri po2,6. auguste 20i|5,
kedy sa konalo zasadnutie OZ a po jeho zasadnuti sa nir porade poslanci uz:nies;li nil tonr, Ze
program jarmoku majri dokondit' a obstarat' v5etko potrebne pracovnfdlly obecndho uLraclu scr
starostom. Zmluvy, ktord 27. augusta 201.5 pcslala Dr65a Krammer boli tri, z: 1.oho jedna
podpisana od Ing. Mari6na Supu - z:mluva o sponzorsl<y prispevok neL sktrpinu LIe>l a drre,
ktor6 neboli podpisand - pr|zdne z Witlex, s.r.o. ir Pizzeria Kohrit r/esel6.) litarosta
vysvetlil, Ze v sridasnosti obecny frad eviduLje len 300 llur dotdcie na.iarmok, l.:tordi dal .trrg.
Peter .Ielu5 a Ludovit Kohirt (edna dotdcia bola vyplaten6 do pokladne ,cbce, druhir



prevodom na iidet obce). D65a Krammer pov,;dala, ):e trc nie je jej probl6m. neb<lla 'n'raj
opr6vnen6 konat' v zmluv6ch. Gabriela Hljekovd, sa r;pytala D65i Krannrer, pret;o poslala
objedn6vku na vystripenie skupinl' I{ex. ked' nebola na to opravnen6, Ddia Krarrner
povedala, Ze starosta obce ju poveril per hub;l organizo'v'anim kultrirn.ych allcii. P6vodne
miesto skupiny Hex navrhla D65a F.rammer vl,stupenie kapely Desmcd v cene 6ii00 Eurr a
obozndrnila o tom aj poslancov na pracovnej porade. l\a to starosta poveclal, ;Ze obec nemd
tol'ko peirazi, aby mohla zafinancor,at' trito katrrelu na vystfpenie na jarrnoku. Povedala, Ze
sponzorskyrni darmi aj zo strany podnikatel'ov poslanco\/ sa to bude dat' vyllry't'. Starosta
povedal, Ze tol'ko peirazi podnikat,olia nedajri. D65a Krammer pove,da.la. Ze telefonovala
v5etkym poslancom, ktori potvrdili, Ze prispejir n4 yyr;tfpenie. Infomovala o tonrL star<lstu,
ktory povedal, Ze pokial'nebudu spisan6 uCaror,'acie zmluvy, nepodp[5e z]mlur,'u s Ile>16m.
Tvrdila, Ze v5etci podnikatelia - proslancj na pracor,nej porade dali ''rerejn'y prisl'ub,, Ze
prispejri na r,ystripenie kapely FIex. Na to sa starosttr spytala, d,i mtr t,o stadi a d'alej .yec
nerie5ila. Dri5a Krammer tvrdila, Ze, predtym organizc,vala ai podujatie ku Diru deti a Diu
rnatiek a nedostala srihlas na objednirvku fdinkujricich. Dri5a Krammer prrinir:sla def, pred
odchodom starostu obce na dovolenku zrnluvu so skupinou Hex a Liadala ju podpisrat'.
Podl'a jej slov ltovedal, Ze ju podpiSe. Na druhy'deil sa konala komisia", rra ktorr:j podl'a slov
D65i Krammer zautodili na iu Pavel llamb6lell a Eva Krraidovidovd. DdLSa KraLmmer eiite v
ten dei napisala starostovi, aby podpisal zmluvu. Starosta odpovedal, Le zmltlru poclpfire, aZ
potom. ak budri podpisand darovacie zrnluvy, pretoZc zrnluva musi byt' krylri darovacimi
zmluvami. Starosta obce povedal, ir.e D65u Krarnmer niel.:ol'kokr6t upozoriovzLl, Ze zmluvu
bez darovacich zmluv nepodpiSe. DaSa Krammer zdi\razn1la, Le mala verejrLy prisl'ull od
podnikatel'ov - poslancov na sponzorske dary. Dalej potvr:dila, Ze Hex r3l,iedrrala ihnerf po
pracovnej porade, kde jej poslanci potvrdili sponzorske prispevky. Starosta sa spytal. di
mala prisl'ub od podnikatel'ov vo vlf5ke 4500 alebo 6800 Eur. Daiia Krammer na to
odpovedala, Le o surle sa vtedy nebiar,'ili. Starosta sa sprytal DaSi Krammer, di rozumie do jej
chce povedat'a spytal sa jej, di poslanci - podniLkatelia dajur sponzorsk'y 4500 E)ur rra Hex, di
dhkaldy z podnikatel'ov 1000 Eur. D63a KrarLmer odpor,'edala, Ze nihdy nebolo povedla.ne,
Ze podnikatelia sa rnajri vyskladat' rLa Hex v plnej vy5J<e. Starosta sa sipj'teLl, z akych peiazi
by bol hradeny rozdiel. Na to sa DaSa KramrLer spytala, (i zrazt nie su peniaze. Starosta
zd6raznrl^ Ze v minulosti na kaZdu akciu zriskaval dotdciu a snaLll sa, aby program janloku
vySiel do najlacnej5ie. D65a Krammer sa. sp'ytala, pred,o aj tento rok. rstarosta nezohna^
dotaciu. Starosta odpovedal, Le v tomto rol<u jarmok organizovala D65a K-rammer, ktord. sa
podujala zohnat sponzorskd prisperzk)t a'vyzvitl D65u Krarnmer, aby prer;tala klamat'. Ing
Gabriela H6jekova potvrdila, Le D6:ia Krammer sa vy:ilovila, Le dot6cie nrl jarrnol,: z.o'zenie.
D65a Krammer sa vyjadrila, Ze kde -je napisand. Ze starosta uZ nenrus;i zhiri.at' dot6cie a
povedala, Ze nikdy nebola opr6vnen6 osl)vovat' vel'ke spolodnosti, lebo nernala mandht
jednat'za obec. D65a Krammer sa vyjadrila, Ze nebola opr6vnen6 poslat'' objeclnavku ani na
ostatnd vystripenie, ani na pren6jom podia Starosta vysv,etlil, Ze vystripenie l.:apely He>i je
drahSie ako ine men5ie vystripenia. Pavel I{ambalek vyzval D6Su Kra,m:mer, aby predlo:lila
zapisnice zo zasadnutia komisie, v ktorych sa uvadz'a organizovanie: jarmoku. T'aktieZ sa
starosta spytal DaSi Krammer, di rn0Ze predloi;it'z6pir;nice zo zasadnr"rtia podpisane dlenmi
komisie. Odpovedala, nie Lradne ziipisnice nem6. StaLrosta obce sa spyta.l Dii5i lkanlffrer,
predo nepri5la na pracovnri poraclu. na ktorir bola pctzvan|. Odpove,Cala., 2e jedna z
pracovnidok obecn6ho riradu telefonovala jej partnero'yi Jaroslavovi Nitl<ovi, zrb1, pu Ziadnu
poradu nechoclila, Le pozvdnka jej bola zasland omyl66. K te-jto 'veci sa lyja.d.rili
pracovnidky obecneho tiradu, Le DdSa liraurmcr vereine klame prr:d obecnym
zastupitel'stvom. Ani jedna z prac(fvnidok jej partnerovi netelefonovala. Zo strany Dl65i



Krammer to bolo zfxaLne obvinenie voci pracovnidl,tam obecneho uradu. llhned' na
zasadnuti sa preto starosta obce rozhodol zatelefonor,'at' Jaroslavovi Nitkovi, a spytat' sa ho,
di mu niektord z pracovnidok obecneiho rirad'u telefcrnorzala. Telef6n bol dany na hlasny
odposluch a v5etci pritomni na zasadnuti poduli, /,e Liardnat pracovnidka mu nel.r:lefbnova.la a
Jaroslav Nitka nid o Ziadnom telefcrndte nevedel. Tynrto lbolo dok6zane, jie Dii5a Krammer
verejne klamala a krivo obvinila pracovnidl<v obecndlho riradu. Dri5a Krammer cl'alei
povedala, Ze starosta sa stretol s jej pafinerom v dome -ieho otca bez nej.

Na zdver svojho vystripenia sa D65a Kramrnervzdala rilen:stva v komisii pre kultriru, Sport a
soci6lne ziieLitosti. Poznamenala, Le dlenstva sa vzdala preto, aby videla, ako bude konnisia
d'alej pokradovat'.

OZ berie na vedomie spr6vu zo zasadnutia kornisie pre kultirru, Sport a sooi6lrre zillelito:;ti.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasovani: J

10 .
Spr6vu zo zasadnutia komisie stavebnej, b'ytove.i a 2P predniesol Ing. Peter Jr:1u5. Konnisia
po obozn6meni sa so stavom n6jomneho b1,tu, .,r ktorom b1'vala rodina Prcrubsl:f odporucila,
Ze steny bytu je potrebn6 zrekonritruovat' tak, ako sa opravovali aj niektrtrd d'alSie v
predchddzajricom obdobi. D6vodom c4lad6vania omietky bolo p,ouZitie rrevhodnej
technol6gie podas vystavby a chyb,1, projektanta. Za<>berala sa aj Ziadosrt'ou o odkupenie
obecnych pozemkov Ziadatel'ov Torna5a Difiu, Michala Nestesa a Monil<y Staoho'vej. Dalej
komisia riesila st'aZnost' pana Sipkovskeho aL odporudila rnu vytyi:it' lranir:u pozemku.
Zaoberala sa rie5enim vystavby chc,dnil<a na cintorine, v projekte ktordho navrhla I'ykrcnat'
zlnen)'.

OZberie na vedomie spr6vu zo zasadnutia kornisie stavebne.j, bytovej aZP.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasovani:7

1 1 .
Jarmok, ktory sa konal v septemtrri tohto roka bol poznadeny zlc,u organizziciou. hko
najr,'iidSie negativum bolo zaslanie objednavky predsednidkou kultri:rnej kornisie na
vystripenie skupiny Hex vo vyike 4 500 Etrr, na ktor6 vSa.l< obec nemala potrebne finanr;ie.
Priamo na jarmoku musel starosta obce vybavovat' zmenu v progriame. pretoZe skupina
Slniedko rnala podl'a programu, ktorj zostavila DaSa K.rarnmer r,ystupovat' v dase od 2l . do
24. hodiny v cene 900 Eur. Miesto toho rrystupovali len 90 tnin za nezrrlenenf cenu 900
Eur. ManaZ6r skupiny informoval, :2e ich vystripenia rsf z:6sadne a na v5etkych koncertoch
iba 90 rnin. A.j v tomto pripade vtedai5ia" predsednirika komisie pochybila a bolo nutne
improvizovat' tak, aby si to obdarLia a hostia jarmoku nev5imli. Za pritomnosti dlenov
kornisie Michala Podolana, Pavla Hambdlka, -fonr65a 

Ondr65ika a Viir:lava Heska.



vypovedal jeden z jarmodnikov, Le deir pred zadiatkom jarmoku teleforLoval s pani
Krammer, ktor6 mu ozn6mila, aby prediivat' na jarmok nechodil, pretoZer to organizuje uZ
obec a nieje to dobre zorganizovand.
Celkov6 n6klady jarmoku boli vo rlfSke 7762.14 Eur, Z toho dot6ciu poskytta spolodnost'
Jomastav, s.r.o. a Pizzeria Kohirt vo Veselom, ktord boli riadne zridtovane. Po zapo(il:"ani
dotacie z celkovej ceny je konedn6 cena 7462,14 Eur. Pre priklad v nrinulom roku stail
jarmok po zapctditani dot6cie 4720Etur, do'je rozdiel rnedzi rokom 2014 a1Z0l5 2742F,vt:.

OZ berie na vedomie inform6ciu starostu obce o vy'hodrroteni akcie Remeselnictrly jarmok
2 0 t 5 .

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasovani:7

12.
OZ schval'uje na zftklade odporridania kornisie staveLrnej, bytovej a iiP podpir;anie zmluvy
o n6ime pre liadatel'ov o pridelenie b11u vo vlastnictve obce nasledovne:

Zuzana T6borsk6, J.  Hol l6ho 163l6l ,  byt  d.  8,  do 30.09.2018
Milan a Andrea Kukudovci, Mierovil 918/39, b:rt d. 3. r1o :i0.09.2018
Ing. Tom65 a Be6ta Michaldikovci, lMierovri 918139, b),t d. 4 . do 30.09.2018
Robert a Soia.luri5ovci, Mierov6 918139, byt d, 6. do i i0.09.2018
Iozef a Gabriela Harajkovci, Mieror'6 919140, b),t d. 1, do 30.09.2018
lvana HercegovS, Mierov6 919140, byt d. 2. do 30.09.2018
Mgr.  Janette Papikov6, Mierov|9l9t l40.  byt  d. .1.  do 3Cr.09.2018
Stanislav a Mgr. Anna Kolldrovci, \4ierovd glc,tl10" byt d. 4, do 30.09.,201ti
Stanislav Bal6n, Mierovd 919140, b),t d. 5, rJo 30.09.2018
Stanislav a Alena Sdipdkovci, Mierovii 919110, byt d. 6, do 30.09.2018
Peter a Katarina Duranovci, Mierovri 9201,+I, b./t d. 3. rjo 3i0.09.2018
Jozef a Ivana Koll6rovci. Mierovd 920141, byt i i . 5, do 30.09.2018
Peter a Adriana MuZikovci. Mierovlt920l4l, b1,t d. 6, do 30.09.2018
Roman a Jr i l ia Beluski ,  P.  J i lernnickeho 910139, byt  d.  3,  do 16.10.2018
Ol 'ga . Ianegov6, M. R. Stef i in ika 911140.,  byt  d.  l ,  do 2l  .10.2018
Vladimir a Miriarn Jardbikovci, M. l l .. Stefturika 9lI l40, b'l ' t  d. 2, do 30.10.20113
Dagmar  Dov id idov6,  M.R.  S te fan ika  911110.by t ,J .  9 ,  do  13 .10 .2018
Jana Belusk6, J.  Hol leho 163167, byt  i .  2,  do 0J .10.2018
Robert  a I -ucia Zi5kovci ,  J.  Hol leho 163t6'7,  byl  d.  11.  r lo 13.10.2018
Mari6n a Marianna Madicovci ,  M. R:.  Stef , in ika 91l l40,byt  d.  11,  do 30.11.2018

Za: J
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasovani:7

13.
OZberie na vedomie n6vrh komisir: stavebnej, b),tol.ej a.ZP na stavetrnu akciu Oclvodnenie



bytor.lch domov na ul. Mierovii d. , Vel'ke Kostol'an1'
Rozpodtom sa bude zaoberat'stavebnii kornisia. l<torii

'vo vy'Ske 48 292'.E',ut:.
d6 nitvrh obecn6mr: :rasttrpiterl'stvuL,

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa 0
Podet poslancov pri hlasovani: J

14.
Podl'a platnej legislativy sa plat starostu obce nrusi prerokovat kaZdy ro.k. Z6st,upca stargstu
dal n6vrh na zachovanie platu v ro.',nakej vySlre ako rloposial'. Ziadny in.y n6r,.r]h zo strany
poslancov nezaznel.

OZ schval'uje zachovanie sridasn6ho platu pre starostu obce. Plat starostu obc,: sa vypgiiita
ako priemern6 mesadn| mzda zamestnanca v niirodnorn hospod6rstve za p.redctritd;zajriciL rok
vyn6soben6 koeficientom podl'a urdenej tabul'ky pla1or,1;oh tarif podl'a podtur otryvatrell'ov
(1,98) azvylenh o sedemdesiat percent. Spolu je plat starostu obce vo vy5ke 2Cr5il l lur.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasovani: J

15.
Navrhovatel'Jadrov6 energetick6 spolodnost' Slovenska, l.orn65ikova 22, iJ21 02 Ilratislava
predloZil Ministerstvu Zivotneho prostredia SFi. sprdvu o hodnoteni )rlor1; jaclrovy zdroj v
lokalite Jaslovskd Bohunice. T6to sprdva bola obci Verl'kd Kostol'ilny doruden| dfia 7.
septembra 2015. Do spravy motrli obi:zrnia obce nahliadnut' podas riradn)ich hodil na
obecnom rirade. Informdcia o zaslanej sprdLve bola zverejenend na frradne.i tab'uli obecndho
uradu ako aj na webovej stranke otrce. Verejn,i prerol<ovanie Spr6r,y o hr:rdnoteni vpl1n,6y
navrhovanej dinnosti "Novj jadrovy zdroj 'u'lokalite Jaslovsk6 Bohunice", .na Zivotne
prostredie podl'a $ 34 zakona NR SR d. 2'112006 Z. z:. o posudzovarLi 'vplyvov na Zivotne
prostredie a o zmene a doplneni niehtorych z6k,onov v zneni neskor5iclh predpir;orz sa konal<l
23. septembra 2015 o 17.00 h vpriestor,cch I)orlu l..ultriry vo Vel'llyr:h Kostol'anoch. K
spr6ve nikto z obdanov nezaslal na adresu obecndho irradu pfsomn6 stan,cvisko. nLiivrh alebo
pripomienku.

Stanovisko, ktor6 obecn6 zastupitel'stvo pod6va, vychidza z vyl;ledkorr merani a
hodndt odborn6ho posudku, ktorj; bol spracovany odborne sp6sobilou osobou MLII)r.
Jindrou Holfkovou z Uradu verejn6ho zdravotnictva SII v Bratislave.

Podl'a odborneho posudku je ionizujfce Lierrenie perc;entudlne zastuprsnf nasleclo.yne:
kozmicke Liarenie 8o/o, zemsk6 kdra l\oh, radon 44o/o, lek6rske aplikdcie l(lVo ztjadrove
zdroje 0.01yo. Dalej sa v posudku trvddza, podl'a nariadernia vkldy SI{ (i. 345,/2006 Z.z:,. sa
stanovuje medznd hodnota individu6lnej elbktivnej davky pre kritickir skupinu ,oby''721s1'o.y t
okoli jadrovych zariadeni vo vy5ke 250 pSv/rok. 7, porovnania maximiilnej rypoiftanej
rodnei ddvky oLiarenia z prevddzky vSetkych zartadeni'v' are6li EBO vr6tarre prev6dlz,ky
novdho jadrovdho zdroja je t6to d6vka cca 142 kr6t niZ3iar- Y ztvere posudku sa uvidza:



Zhodnotenim zdravotnych rizik a vplvvov na ztlra'l'ie obyvatel'ov v okoli no,yr6ho
jadrov6ho zdroja poias jeho pripr:rvy, vystavby a prevfdzky (pri zapoiftani
kumulativneho efektu cel6ho are:ilu EIIO) nebol zlisteny vplyv na l'erejnr5 zdravie ani
pripustn6 negativne ovplyvnenie obytn6ho prostredia v pril'ahlom obytnom rizemi.

oZ schval'uje na zitklade zaslanej sprdrzy c, hodnoteni Novy jadro.,ry zdroj .v lok.a.lite
Jaslovskd Bohunice zaslanie nasledovndho stanoviska na lv4Zp SR:

Stanovisko obse Vefk6 Kostol'any k. r.Vstar,'be rrovdho.iedlov6ho zdroj4

S vystavbou novdho jadrovdho zdroia sfhlasime po preuk6zani, Le: nebude rnat' Ziadny
negativny dopad nazdravie obyvatel'ov v-ieho okoli arLi na okolit6 Zivotrre pros;tredie.
Zo spriwy, ktor6 bola obci zaslanl,, navrhujeme pouZ,it' novy jadrorli zdroj gener'6cie IJ.I+.
nakol'ko .ie t6to technologra uL vo svete pre''rirdzkovanli a je moLn6 ser s iior.r d6klarlne
obozndmit'.
V r6rnci seizrnickeho zodolnenia je potrebn6 v),konat'rtakd: statickd opiltrerLia, lltor(! zabrilnia
deform6cii prim6rneho aj sekunddrneho kontajrnentu reaktora.
Systdm kontroly riadenia musi byt'na najr,,rz5Sej rirovni, pridom musi zohl'aLdiol.at'najnor,sie
prvky ochrany a bezpednosti, ktord budri rrediet'vyhodnotit'pripadnri hava.rijnri situdciu 1 zrj
v pripade nepritomnosti obsluhy zabezl>e(it' odstavenie reaktora a pripra''rit' chlad.enie
aktivnej zony.
Pri pouZiti modern6ho a vykonnelho jadrovtlho zdroja nesmie byt' jedinrin:. krit6r:iom
inStalovany elektrickf r,ykon. Ako jedine kril6rium poi:adujeme bez;reinost' jadrovrlho
zdroja. Vyroba elektrickej energie a jgl mnoZstvo nr--smie byt' prvc,radlr t zhkliNlnit
poZiadavka. Jadrovf bezpeinost' a ekol6gi:a musia byt' nadradenr6 nad ak6kol\rek
finanin6 zfujmy majitel'a a prevSdzkovatel'a.
PoZadujeme, aby v oblasti ohrozenia boli nain5talovane: meracie zitiad.enia, <tore trudLi
monitorovat' ovzdu5ie a v priparle kontarnin6cie r6dioaktivnyn"ri Litlkami. bu<le totrr
zariadenie vyditvat' hlasny signal ako upozornenie obdanov Zijircich v blizkosti zartadenia a
bude spolupracovat' so systdmom V.ARV\.1l, kr"ory je v sudasnosti pre'v6dzkov,any . Ziad,ane
nz rotne vykonat' kontrolu vody v studni kai:dej obr;i v oblasti ohrczenia na pritornnost'
radioaktfvnych prvkov.
Obecn6 zastupitel 'stvo navrhuje, aby inve:stor a budrici prev:idzkovatel' obci po
vz6jomnej dohode kompenzoval zdsah do krajinv, hompenzoval aj skutoinost', i l ,e
vystavbou jadrov6ho zariadenia sa neust:i le zniZujrir ceny ne,hnurtel 'nosti v ortrci.
Ziadame, aby v okruhu jadrov6ho zdroja boili l'ysaclenri stromy tal<, ahry bol pohl'ad na
jadrovf lokalitu iiastoine zmiernerny zalesnenirn. Vizulilnl, pohl'ad na dominantnd stavby
jadroveho zdro-ia zniLuju v obciach cenu pozernkov a sta'v'ieb. Navrhujeme preto, aby sa
krajinnf architekt d6sledne venoval;rohl'adom na sta,yby JZzkaL,clei obce a nav.rlhol
rie5enie, ako zlep5it' krajinnf obraz. Obecn6 za.stupitel'stvo poZacluje, ab,y v
budricnosti postaven6 chladiace veZe boli zdtailovan6 daiou zo stavieb a nie daiou z
pozemkov.
Ziadame, ab)' bol vplyv jadrov6ho zdroja na organizmus
monitorovany a aby boli obiania v jeho l l l izkostl i sledovani v
ziarenia. Po spusteni prev|dzky norzeho jatlrov6ho zdroja navrhujeme
stave zdravia obdanov v oblasti ohrozenia a prarridelne.ju a.ktualizovat'.

ilol'eka pravid,elLne
riinrci i.orrizujriceho
vypracovzLt'spr6.ru o



Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasovani7

16.
Na n6vrh komisie stavebnej, bytovej a Zp cbecni zasitupitel'stvo na it,/oj,f,nr zasadnuti
neprerokovavalo Ziadost' Moniky Stacho'vej, Pharm.Dr., 1-rnavsk6 cesla 337t24. Vel'ke
Kostol'any o odkripenie pozemku. Komisia navrhla spolodn6 stretnutie so i:iadeLte['kou.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa.0
Podet poslancov pri hlasovani:7

17.
OZ schval'uje Ziadost' Marcely Fodranovej, J. F{oll6ho 178176, \'el'[16 K,lstol'an], o
odkripenie pozemkov vo vlastnictve C)bce Vel'k6 Koslofany: p.(.35614 s lynrerorLr 61 m2 a
p.d. 358i4 s vymerou 16m2. UvedenLd parcoly Ziadatel'l<a ctlhodobo uL|vtt a md ich oploten6.
Cena za lmz je stanoven6 vo r,ySke 5 Eur. V5etkl' n6klad.y spojene s lcf pc,r-r pozr:mku zni$a
kupujfci. Predaj pozemkov sa uskutodnuje pod['a osobltn6ho zretel'a.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa 0
Podet poslancov pri hlasovani:7

18.
OZ schval'uje Tennis Clubu Vel'kd Kostol'any, Skolsli6 5;, pren6jorn slLly dornu l,iultrirl, za
ridelom teoretickej rjudby tenisu pre najmlad5ia kategr5riu bez fuzickychL Sport,ovyr:h akrtivit.
Obdobie prenii-imu za(ne diom l. okt6bra 2015, v dioch utorok a St'vrlotri v iiase od 16.00
do 19.00 hod. Upratovanie priestorov 'zabezpe'tf klub. Cena za prenhjcrrL pries.:orov je vo
ly5ke I Eur mesadne.

Za: J
Proti: 0
ZdrLal sa 0
Podet poslancov pri hlasovani J

19.
OZ schval'uje Ziadost' DHZ Vel'k6 Kostcll'any o osadenie dopravneho zrnrdenia na :,ryjttzd
hasidskych vozidiel pri budove hasiiiske.j zbrojnice na ul. 1\4.R.Stef6nika.
Dopravnd znadenie bude sudast'ou aktuzLlizdcie dopravneho planu obce. 07, pov,:rilo
konate['a Katelstav s.r. o. komunikac iou s d opra.,znj;m proj ektantom.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa:0



Podet poslancov pri hlasovani'.7

20.
OZ schval'uje Ziadost' DHZ Vel'kri Kost<ll'any o vyltudovanie ni$airdu na chodniku p,red
budovou hasidskej zbrojnice na ul. M.R.Stefanika.
DZH navrhne rie5enie a starosta obce oboznitmt OZ s riesenim zt ceflou za vvtrudovelnie
nf\azdovej plochy.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa'. 0
Podet poslancov pri hlasovani:7

21.
OZ berie na vedomie Ziadost' Mareka Hadvigu, Veternd 557129, Kral.:o-yrany' o sctrv6lenie
umiestnenia reklarnnej tabule na budove vo vla;stnictr,,e ob,ce na ul. C. l\4aiernika d. 56511,,

Za: l
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasovani 7

)',

OZ berie na vedomie Ziadost' Miroslava Dovicica, tiportov6 66812, Vr:l'kd Kostol'any o
odkanalizovanie povrchovych vdd na Piestanskej ulici vo'Vel'kych Kostol'anoch.
Ziadost'ou sa bude zaoberal'kornisiar stavebnd. bvtovd ,e LP.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa 0
Podet poslancov pri hlasovani7

23.
OZ ru(i uznesenie (,.312015 bod Bl14 z<> dia2zl. i{ura l l011i a uznesenie tr. |2,'2015 bod B/jt
zo dia22. aprila2015.

Z a : 7
Proti: 0
Zdrlal sa:0
Podet poslancov pri hlasovani:7

24.
OZ schval'uje kripu pozemkov v kat.fzemi Vel'k6 Kostol'zrny, zapisanlTch na LV d.83 ako
parcela registra ,,C" d.583, zastavanri plochy a nddvoriaL o rzymere 302n2 v podiele ll20 a.
pozemku v kat.tzemi Vel'k6 Kostol':rny, zzqlisarriho na L\/ d.153 ako parc,:la registra,,O"
d.582. zastavanft plocha a nddvorie o 'nlrmere 7'.2n2 v podiele IlI0 a poz:ernku v kat. uzetni
Vel'k6 Kostol'any, zapisaneho na L\/ d-. 1098 a.ko parcela registra "C" d. 585/1 ziltrady a,
vymere 530rn2 v podiele 2120 a pozernku v kat. u'zemi Vel'k6 Kostol'any, parcela registra



"C" d. 58512 zfihrady o vymere 22 nf v podiele 2120 od J<>zefy Adamovej r:od. Hercegovej,
bytom 6. aprila, Vrbovd ato za ktipnu cenu 7 Eur/m2.

Za: l
Proti: 0
ZdrLal sa.0
Podet poslancov pri hlasovani 7

24.
OZ na n6vrh komisie stavebnej, bytovej a ZP schval'uje Ziadost' Tonr65a Diiu a manZelky
Erry, J. Holleho 139133, Vel'k6 Kostol'any o odJkirpenie pozemku p. d. 614 :; wynerou I 54 m2
v k.u. Vel'k6 Kostol'any podl'a GP d. 73 2015 zo dia 16. septembrer2015. Liadatelia si
majitel'mi susednej nehnutel'nosti p.d. l7l,tll na ktorr:j pl6nujri vystavbu rod;inn6ho domu.
Cena za 1 m2 je 5 Eur. V5etky nriklady spojend, s kripou pozemku znfKa kupujirci. Predaj sa
uskutodiiuje z d6vodu osobitneho zretel'a.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa 0
Podet poslancov pri hlasovani:7

25.
OZ na niivrh komisie stavebnej, bytovcl a Zp schval.'uje Ziadost' Michala Jrlesteiit a
rnanZelkl' Anny, bytorn Z6kostolskit 2591,,1.1, Vel'kd Kostol'any o odkirpenie pozemku, p.r5.
92128 s vymerou 92 m2 v k.ri. Zitkostr>l'any vo vlastnict'l,e obce pocll'a clolo:iendho GF d.
I7l-8112015 zo di,a 6. jr i la 2015. Pozemok sa nach6dta pre domom 'v bezpodielovom
vlastnictve Michala Neste5a a manZelky ,A.nn'y. CenzL za. I n'P je 5 Eur. V5etkl' naklady
spojen6 s kripou pozemku zn|ia trlupujrici. Predaj sa uskutodiuje z dtrvodu orsobitndho
zretel'a.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasovani:7

26.
OZ schval'uje ndvrh spolocnosti Supa technikra, s.r.o., Holleho 164, Vel'trit5 Kostol'any dat'
do prenajmu obci Vel'kd Kostol'any verejn6 osv'etlenie v are6li byval6ho \y'ys,ielada za 1,2
Eur s DPH mesad.ne. Sfdast'ou dohody je z<ldpoveclnost'niijomcu za ol?ravy, revizic' a
prevadzku predmetn6ho osvetlenia.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasovani 7



) 1

OZ berie na vedomie n6vrh spolodnosti ,{lacres, s.r,o. o usporiadarri funkdnych pldc:hL v
r6rnci pripravovanej zmeny uzemndho pliinu v tokalite byvaldho Vysie:lada.

Starosta obce podotkol, Ze stdasne priestotlz sprolodnosti l(atelstav, s.l:.o., v kt,crych park.uje
motorov6 voztdl| sf vo vlastnictve obce a v ndvrhu trudriceho usporiadania su vedend ako
plochy pre polyfunkciu - t.z. mestotl,ornj; charakter (obchod, sluZby, vol'nodasove plc,chv,
ihrisk6, verejn6 parky, ndmestia s doplnkovou funkclou byvania). Spytal sa. ako sa lbude
rie5it' tiito situ6cia a di ma majitel' priprar,en6 niihradn6 r:iesenie na umiestnenie vgzo.yrjho
parku a d'al5ich priestorov potrebnych pre obecnri spolodnost'. Konatel' spolodnosti Ing.
Lubomfr Bejd6k vysvetlil, Le to b,ude predmetom d'al5ieho rokovania. Star:osta ,rbce sa
r1'jadril, 2e tffio problematika musi byt'vy'ie5end e5te pred odsrihlase.nim zmeny uzemnrjho
pl6nu.

Za: l
Proti: 0
ZdrLal sa 0
Podet poslancov pri hlasovani:7

28.
OZ schval'uje podl'a doloZeneho statick6ho p,)sudenia sandcie oporneho mrira a gar6i.e na
pozemku p.d. 56511 k. ri. Vel'kd Koston'any vo vlastnictve obce (vo dv,f,re hasiiiskej
zbrojnice) vypracovanie projektovej dokumentdcie alternativneho riesenia sta'vby d. 2
(predpokladand nriklady stavby 11 tisic Fur bez DP.tl). Cena za stavebny projekt p,cdl'a
n6vrhu statika je 920 Eur bez DPH.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasovani: J

29.
OZ schval'uje Ziadost'MS, P. Jilernnick6tur 741.i6, Vel'k6 Kostol'any rt pren6jom priestorov
v budove MS na kruZkovf dinnost'pre Cirkevnri zakladnu umelecku Skolu sv. Gorazda vo
Vrbovorn na Skolski rok 20l5l16.

Za: J
Proti: 0
Zdrial sa 0
Podet poslancov pri hlasovani:7

30.
OZ berie na vedomie Ziadost' ,A'ngeliky Hcvorkorrej, bytom P. .lilenrnicl<eho 746t134.
Vel'k6 Kostol'any o poskytnutie priestorov donru kultirry - siila a WC za ridelom Sport,ovej
aktivity (jumping).
Ziadost'ou sa bude zaoberat' komisia

7 . a : 7

pre Sp<rrt, llultriru a sc,ci6lne ziielitosti.



Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasov ani: 7

31 .
Kontrol6rka obce oboznarnila obecn6 zastupitel'stvo s anonymnou st'aZnost,ou naparkor"anie ndkladnych vozidiel v obytnych'z-nnacb,. lje o parko.,,,anie vc,zidiel na ul.Majerska. C' Majernika (pri pohostinstve Spolok), na parkovisku pri o,,u ,. o;.isi.il
miestach v obci.

OZ berie na vedomie prijatri st'aZnost' na parkov'anie rL6kladnych motorovych vozidiel.
St'aZnost'ou sa bude zaoberat'komisia pre verejny pori.dok.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Podet poslancov pri hlasov ani: 7

32.
OZ ukladi predloZit' Asoci6cii prar;ovnfkov v pomahajricich profesiiich 'V'el'll6 

K.ostol,anv
spr6vu o dinnosti asoci6cie, dinnosti kniZnice, vyudtcvanie a zdoklildor,'aLnie, poskytnu.tej
dot6cie vo vy5ke 2500 Eur a odorzzclanie peiiiatky obce. Asoci6cia je povinn6 uveclene
predloZit'na adresu obecndho riradu do 10 kalenddrnych d1i od dorudenia listu.

Z a : 7
Proti: 0
Zdr\al sa: 0
Podet poslancov pri hlasovani: J

33.
Konatel' s.r'o. V6clav Hesko obozn6rnil OZ o poruchach na jestvujucej kanaLliztrcii. E,rvft
porucha je nefunkdna podtlakov6 Sachta nzr ul. Miero-,ra._Sachta.le ulozenri v dla:Zbe prred
domom Miroslava Medira. Cena opravy je 9000 Eur. i lalsou poruc,hou.je protisp6d na
kanalizitcri na ul. Springerova pred domom rodiny ProSrekovej. cena olpravv je21tisic l1rr.
OZ navrhlo hl'adat' ind rnoZnosti riesenia, aby sa zniitrli ndklady opra\y V pripade
podtlakovej Sachty je potrebne zistit', di je Sachta prasknutft a v pripadle protispzidu na
potrubi je naJlacnejSim riesenfm pra'u'idelne od,lerpiiv'at' splasky zo 

^Sachty, 
a ' budircn,crsti

zokruhovanie kanaliziicie.

oZ berie na vedomie infbnnaciu o poruchiich na kanalizacii.

Z a : 7
Proti: 0
ZdrLal sa 0
Podet poslancov pri hlasovani:7



34.
Diskusia
Miroslav Maco - navrhol dat'odstr:irnit 'strom na.u1. Spcrtovir pri dome nodiny Ferancovej.
Dalej navrhol odstr6nit' ihlidnat6 stroml' flo u[. litirrova z d6vodu bezpe,dnosti a posravit'
Ll'ab na odvodnenie ulice smerom [l $portov6mu aredl.u.

Bc. T'om65 Ondr65ik - taktieL navrhoval posridit' vyrub stromov na. ul. littirova z, dovodu
nedostatodn6ho osvetlenia. Navrhol dat' na spojovali c:hodnik medzi ulicanri L. Strira a
Springerova stipik, aby tadial' nejaz:clili vozidllL.

Peter Gnebus - navrhol zvySit' b,:zpednost' pri detr;l<orn ihrisku, osad,lnim z6bradli' na
chodnik alebo postavit' retarddr.

35.
OZ schval'uje predlol.eny nfwrh uznesenjzr.

7,a: l
Proti: 0
Zdrl.al sa: 0
Podet poslancov pri hlasovani:7

Overovatelia z6pisnice : Ing. ioeter Jelu5

Jozel Or;lhel


